



## Fall Fun Day Saturday September 28

**What: A fun-filled day at our provincial camp in Morin-Heights** — a girl-driven and girl-led day of outdoor cooking, camp skills and camp songs!

The goal of this event is to invite new and experienced campers and Guiders to Camp Wa-Thik-Ane to visit the camp and try camping without the concern of an overnight or required planning.

**When: Saturday, September 28**

Transportation by bus: Departure at approximately 8 am, returns at approximately 9 pm from:

\_\_\_\_\_.

**Who: Members of all ages and branches.** Come meet Girl Guides from all over the province!

**Cost: \$45 per person** — includes 3 snacks, 2 meals, transportation, a crest and activities.

**How to register?** Fill out the attached SG.2 permission form and return it to your unit Guider no later than \_\_\_\_\_ along with a cheque for \$45 made out to

\_\_\_\_\_.

## Journée de plaisir d'automne à Wa-Thik-Ane Le samedi 28 septembre

**Quoi: Une journée d'activités et d'aventures à notre camp provincial à Morin-Heights** — dirigée par des filles, nous explorerons la cuisine à plein air, des compétences de camping avec des chants de camp.

L'objectif de cet événement est d'inviter les campeuses débutantes et expérimentées ainsi que les Cheftaines au camp Wa-Thik-Ane à visiter le camp et à tenter des activités de camping sans le souci d'une nuitée ou de la planification d'un camp.

**Quand: Le samedi 28 septembre**

Transport par autobus: départ vers 8h, retour vers 21h au:

\_\_\_\_\_.

**Qui: Membres de toutes âges et branches.** Venez rencontrer des Guides de partout au Québec!

**Coût: 45\$ par personne** — comprend 3 collations, 2 repas, le transport, un écusson et les activités.

**Pour s'inscrire:** Remplissez le formulaire de permission SG.2 et retournez-le aux Cheftaines. avant \_\_\_\_\_ avec un cheque pour 45\$ à l'ordre de \_\_\_\_\_.